

113年

加強重要節日窺全維護工作

2月1日22時至15日24時，
共15日



彰化縣警察局
田中分局

田中分局「113年加強重要節日窺盜全維護工作」
自113年2月1日22時至2月15日24時，為期15日。
以「治安平穩、交通順暢、民眾安心」為重點：

1. 提供民眾(含外僑)舉家外出住居窺盜全維護及護鈔服務。
2. 初一與初二於社頭鄉清水岩寺設置機動派出所。
3. 申請愛心手鍊服務，協尋失蹤人口返家團圓。
4. 運用民力服務社區。

相關服務申請洽各(分駐)派出所或撥打110。

田中派出所	04-8742051	內窺派出所	04-8742008
社頭分駐所	04-8732036	朝興派出所	04-8732174
二水分駐所	04-8790015	源泉派出所	04-8792374

彰化縣警察局田中分局守護民眾安心過新年。



民眾安心-舉家外出窺全維護

- 一、申請對象：彰化縣地區民眾及外僑。
- 二、申請條件：舉家外出一日以上（**113.2.1~2.15**）。
- 三、申請方式：撥打**110**電話或親自至各分駐（派出）所辦理。
- 四、登記資料：請申請人提供姓名、住址、外出起訖時間及電話（含緊急聯絡電話及左鄰右舍電話）等相關資料。
- 五、辦理期限：隨到隨辦。
- 六、服務內容：本分局於受理申請後，自民眾舉家外出之申請開始時間起，將該住宅納入巡邏重點加強安全維護。



請向各地派出所申請

Services of Protection Home Security for Foreign Residents (Feb. 1~Feb. 15, 2024)

1. **Eligible for application:** The citizens and foreign residents who live in Changhua County.
2. **Terms of application:** The enrollment is open to those who will be away from their homes for more than one day.
3. **Ways to apply:** Call Police hotline-110 or apply in person at your local police station .
4. **Contact Information :** The applicant is required to provide the related information, e.g. the name, address, duration of being away from home, and the phone numbers(including the person to contact in case of an emergency and trusted neighbors).
5. **Deadline for registration:** Available at any time upon request.
6. **Content of service:** Upon receiving your request, the police will focus the regular patrol around your house while you are away to strengthen security maintenance and make you feel relieved while traveling.



民眾安心-愛心手鍊



- 一、申請對象：彰化縣縣民。
- 二、申請條件(免費)：
 - 1、滿**65**歲以上有走失之虞。
 - 2、領有身心障礙手冊者有走失之虞。
 - 3、其他身心狀況有走失之虞。

請向各分駐(派出)所申請



祝福各位鄉親

新年快樂 吉祥如意龍平安

彰化縣警察局田中分局

